



جامعة الملك فيصل
KING FAISAL UNIVERSITY

جامعة ووطن.. نماء.. واستدامة..

كلية العلوم – قسم الكيمياء

M.Sc. Chemistry Program

برنامج ماجستير العلوم في الكيمياء



Mission

Preparing competitive master's graduates in chemistry at the national and regional levels by providing them with advanced knowledge and research skills necessary to address current and future challenges in chemistry and inspiring them to meet the requirements of their careers and their community.



الرسالة

إعداد خريجي ماجستير تنافسيين في الكيمياء على المستوى الوطني والإقليمي من خلال تزويدهم بالمعرفة المتقدمة ومهارات البحث اللازمة لمعالجة التحديات الحالية والمستقبلية في الكيمياء، وإلهامهم للوفاء بمتطلبات مسيرتهم المهنية ومجتمعهم.

Goals

- To enhance students with superior educational experience in the field of chemistry to enhance their knowledge and skills.
- To develop students with innovative scientific research skills in chemistry to serve the university identity.
- To enhance students' knowledge with professional skills in the field of chemistry sought after by employers.
- To inspire students to actively participate in community engagement.



الإهداف

- تزويد الطلبة بخبرات تعليمية متميزة في مجال الكيمياء لتعزيز معارفهم ومهاراتهم.
- تنمية مهارات البحث العلمي المبتكرة في الكيمياء لدى الطلبة بما يخدم هوية الجامعة.
- تعزيز معرفة الطلبة بالمهارات المهنية في مجال الكيمياء التي يبحث عنها أصحاب العمل.
- إلهام الطلبة للمشاركة الفعالة في المجتمع.



KFUniversity | www.kfu.edu.sa